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Monika Wielichowska

minister cyfryzacji

Interpelacja nr 14521

Interpelacja w sprawie problemów z odbiorem sygnału telewizji 
cyfrowej na terenie miasta i gminy Nowa Ruda, pow. kłodzki, 
woj. dolnośląskie

Szanowna Pani Minister,

                                               wciąż aktualny pozostaje problem multipleksów i odbioru sygnału 
telewizji cyfrowej. Mieszkańcy Nowej Rudy (pow. kłodzki, woj. dolnośląskie) wciąż borykają się 
z problemem w odbiorze sygnału naziemnej telewizji cyfrowej.                    

W województwie dolnośląskim w 2012 roku uruchomiono ostatni z dużych nadajników telewizji 
cyfrowej – Śnieżne Kotły. Wcześniej uruchomione – Czarna Góra oraz Ślęża, nie objęły 
zasięgiem Nowej Rudy.

Mimo to, na terenie miasta i gminy Nowa Ruda wciąż występują problemy z odbiorem sygnału 
cyfrowej telewizji naziemnej z MUX1 i MUX2.

Konieczne jest podjęcie działań w celu zapewnienia mieszkańcom odbioru sygnału cyfrowego 
w takim standardzie, jaki jest dostępny w pozostałej części kraju.

 

Pani Minister, proszę o odpowiedź na następujące pytania:

1. Dlaczego region noworudzki nie ma zasięgu DVB-T?

2. Czy rozpatrywany jest wariant doświetlenia sygnałem terenu miasta i gminy Nowej Rudy?

3. Jeżeli tak, to kiedy sygnał będzie udostępniony mieszkańcom Nowej Rudy?

4. Jeżeli nie, to czy resort podejmie stosowne działania w celu udostępnienia mieszkańcom 
Nowej Rudy kanałów telewizyjnych z MUX1 i MUX2?

 

                                                                                   Z wyrazami szacunku

                                                                                MONIKA WIELICHOWSKA



                                                                                      Poseł na Sejm RP


